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Hozott határozatok: 85/2022.(XII.05.) - 88/2022.(XII.05.) 
 
Hozott rendelet: Berkenye Község Önkormányzata Képviselő-testületének 11/2022.(XII.6.)  
                               önkormányzati rendelete a házasságkötés engedélyezésének szabályairól és az  
                               eseményhez kapcsolódó többletszolgáltatásért fizetendő díj mértékéról szóló  
                               4/2017. (VI.9.) önkormányzati rendelet módosításáról,  
                              12/2022.(XII.6.) önkormányzati rendeletet a közvilágítás működési rendjéről. 
 
 
Zárt ülés volt.  
Zárt ülésen hozott határozat: 89/2022.(XII.05.) - 92/2022.(XII.05.) 
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Jelen vannak:    German József polgármester    
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German József polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapítja, hogy az ülés 
határozatképes, azt 16 óra 02 perckor megnyitja. 
Elmondta, hogy Sághy Krisztián képviselő munkahelyi elfoglaltság miatt nem tud részt venni az 
ülésen.  
Javasolta a meghívóban szereplő napirendi pontok megtárgyalását. 
A napirendi pontok megtárgyalásával a testület egyhangúan (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 
tartózkodással) egyetértett. 
 
   
1. Közmeghallgatás 

 
Gill Viktor érdeklődő: 
Nagyon örülök neki, hogy azt látom, hogy mostanában mindig meg vannak csinálva az utak, a 
bekötő út, a kátyúzások, az új út a lakóparkban. Tisztában vagyok vele, hogy milyen nehéz jelenleg 
az önkormányzat helyzete. Évekkel ezelőtt az előző vezetésnek jeleztem, hogy az Arany János 
utcai útfelújítás után 1-2 évvel az út kiszélesítése során az elég rossz minőségű beton elkezdett 
szétfagyni, de a jelzésem nem talált megértő fülekre. Szeretném most itt is jelezni, hogy ez a 
beton továbbra is rossz állapotban van, egyre rosszabb állapotban, így amennyiben mód lesz rá, 
kérem, hogy foglalkozzanak az üggyel.   
 
German József polgármester: 
Tudok a problémáról. A lakóparkban lévő útfelújítás valóban elsőbbséget élvezett. Jelenleg be 
van adva egy pályázat a Málna-köz és az Ifjúság utca egy szakaszának felújítására, mielőtt 
beadásra került, szakértőkkel konzultáltam, hogy vizsgálják meg ezeket az utakat és az általad 
említett útszakaszt is, a szakértők az előbbit javasolták beadásra, mivel a Málna-köz utcában 
aszfalt sincs még és az Ifjúság utca is jóval rosszabb állapotban van. Jövőre, ha lehetőségünk lesz 
pályázni, akkor az Arany János utcai szakaszt fogjuk előnyben részesíteni. 
 
Székely András Sándor alpolgármester kiegészítésként elmondta, hogy a bekötő út felújítása nem 
önkormányzati pénzből történt, A Panoráma utca egy része pályázati pénzből, az utolsó szakasz 
önerőből valósult meg, a többi lakóparki út pedig a lakók saját finanszírozásából.  
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Az önkormányzatnak nincs és várhatóan nem is lesz saját önereje útépítésekre, útfelújításra, ezek 
nagy része pályázati pénzből történik, vagy lakók általi befizetésből. Kátyúzásokra minden évben 
tervez be valamennyi összeget a testület, ez várhatóan jövőre is így lesz. 
 
Gill Viktor érdeklődő: 
Köszönöm a választ. A másik dolog amit jelezni szeretnék, hogy a Zrínyi utcából ahogy kijövünk, 
szerintem a falunak a legrosszabb kereszteződése van beláthatóság szempontjából. Nem lehetne 
szembe egy tükröt felhelyezni? 
 
German József polgármester: 
A Kossuth utca nem a mi hatáskörünk, jó a gondolat, jelezni fogom a Közúti Igazgatóság felé. 
 
Gill Viktor érdeklődő: 
A temetővel kapcsolatban lenne még észrevételem. Nagyon örülök, hogy elkészült a járda, de 
szeretném megkérdezni, hogy miért ilyen keskeny méretben lett megépítve? Majd hirtelen lett 
egy döntés, hogy lezárnak minden kaput és csak engedéllyel lehet behajtani, de a 
szakembereknek nehéz fizikai munkát kell végezniük, több száz kilós köveket kell, hogy 
felvigyenek, nekem is van néha munkám itt. 
 
German József polgármester: 
A rendelet, amely kimondja, hogy a kapukat le kell zárni és csak engedéllyel lehet behajtani nem 
egyik napról a másikra született, hanem 2005-ben hozta meg az akkori vezetés, mi csak 
igyekeztünk ennek eleget tenni. A felindultságunk abból adódott, hogy a járdát, ami testületi 
döntés alapján kizárólag gyalogos közlekedés céljából épült, illetéktelenek nem 
rendeltetésszerűen használták, teherautóval rámentek. Ez a járda nem bírja el ezt a terhelést! 
Fent is csináltunk egy bejárót, az év nagy részében úgy gondolom meg lehet közelíteni mindkét 
oldalról a sírokat teherautóval, kulcsot mindenkinek adunk, aki kér. A járdát kizárólag a lakosság 
számára készítettük, a pénzügyi lehetőségeink is erre adtak lehetőséget, az építés így is közel 8 
millió forintba került. 
 
Gill Viktor érdeklődő: 
Köszönöm a válaszokat. Javasolnám, hogy lehetőség szerint a temető széle legalább zúzott kővel 
legyen kialakítva, hogy rossz időben meg lehessen közelíteni a feljebb lévő sírokat is. 
Láttam a hivatal előtt lévő szökőkút állapotát. Szeretném felajánlani, hogy jövőre megpróbálok 
időt szakítani, és rendbe rakom a kutat. 
 
German József polgármester elmondta, hogy az idei évre volt betervezve a felújítás, az árajánlat 
is megvan már, takarékossági okokból el lett halasztva. Köszönettel elfogadta a felajánlást. 
Megköszönte az érdeklődő építő hozzászólásait, konstruktív részvételét. 
 
Végül Gill Viktor elmondja, hogy ő személy szerint nagyon elégedett a testület munkájával, 
köszöni, és a jövőben további jó munkát kíván. 
 
Gill Viktor érdeklődő 16 óra 42 perckor elhagyta az üléstermet. 
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2. A házasságkötés engedélyezésének szabályairól és az eseményhez kapcsolódó 

többletszolgáltatásért fizetendő díj mértékéről szóló rendelet módosítása 
Előadó: Majer Annamária jegyző 
Írásbeli elterjesztés csatolva 
 

A napirend keretében a jegyző elmondta, hogy egy 2017-ben elfogadott rendelet módosításáról 
van szó. A korábbi rendelet a házasságkötésért fizetendő díjat és az anyakönyvvezető díját 15.000 
Ft-ban határozta meg. A jelenlegi rendeletben a házasságkötésért fizetendő díj 30.000 Ft-ra, az 
anyakönyvvezető díja bruttó 25.000 Ft-ra emelkedne. A berkenyei lakosok házasságkötését a 
nógrádi anyakönyvvezető végzi, számukra továbbra is ingyenes a szolgáltatás. 
A jegyző kérte a tervezet elfogadását. 
 
A rendelet-tervezetet a képviselőtestület egyhangúan (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 
tartózkodással) elfogadta, ezzel egyidejűleg megalkotta a 11/2022.(XII.6.) önkormányzati 
rendeletet a házasságkötés engedélyezésének szabályairól és az eseményhez kapcsolódó 
többletszolgáltatásért fizetendő díj mértékéról szóló 4/2017. (VI.9.) önkormányzati rendelet 
módosításáról 
Rendelet és tervezet szó szerint megegyezik. 
Rendelet egy példánya a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
 

 
3. A közvilágítás működési rendjéről szóló rendelet elfogadása 

Előadó: German József polgármester 
Írásbeli elterjesztés csatolva 
 

German József polgármester tájékoztatta a testületet arról, hogy kb. 2 héttel ezelőtt jelent meg 
a magyar közlönyben egy rendelet, amely alapján az önkormányzatoknak lehetősége van 
bizonyos mértékben szabályozni a közvilágítást.  
Elmondta, hogy a nógrádi önkormányzattal együtt kezdtek el foglalkozni az üggyel, de ők végül 
olyan rendeletet fogadtak el, hogy 50 %-kal csökkentik a közvilágítás mértékét 2023. január 1-től. 
Véleménye szerint ez nagyon sok többletköltséget jelent, a tervező szerint sem jó ez a megoldás. 
Elmondta, hogy kigyűjtötték az adatokat, tavaly 1,7 millió forint körül volt a közvilágítási költség, 
2022-ben kb. 3,1 millió forint lesz, 2023-ban pedig a jelenlegi árakat figyelembe véve kb. 4,4 millió 
forint. A tervezet szerint éjfél és hajnali 4 óra között a közvilágítás ki lenne kapcsolva, ez azt 
jelentené, hogy kb. 1,3 millió forintot tudna spórolni az önkormányzat. Véleménye szerint éjféltől 
4-ig holtidő van, nincs mozgás a faluban, tömegközlekedés sincs. 
 
Beszámolt arról is, hogy a mai napon érkezett egy árajánlat a közvilágitás programozhatóságának 
kiépítéséről trafóként 150 e forint + áfa összegben, a faluban összesen 3 db trafó van. Ezáltal a 
kapcsolón a hét minden napját külön-külön lehet beállítani, hogy mikor kapcsoljon ki és be. Kb. 
600.000 Ft-os beruházást jelentene, de mivel az energiaárak várhatóan nem fognak csökkenni, 
ezért hosszú távú megoldás lehetne. 
A polgármester a rendőrkapitányság parancsnokával is egyeztetett, nincs kifogásuk a lekapcsolás 
ellen, ez esetben intenzívebb ellenőrzést fognak tartani a faluban. 
 
A képviselő-testület részletesen átbeszélte a tervezetet, ezután a polgármester javasolta az 
előterjesztésnek megfelelően a rendelet elfogadást. 
 
Kérdésre válaszolva a polgármester elmondta, hogy a kamerákkal foglalkozó szakember szerint a 
lámpák lekapcsolása esetén is működnek a faluban lévő kamerák. 
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Somlói Zsolt képviselő javasolta, hogy készüljön egy tájékoztató a témában, amelyben hívják fel 
a lakosság figyelmét a járdán való közlekedésre. 
 
A képviselő-testület a polgármester javaslatával egyetértett, a rendelet-tervezetet egyhangúan 
(4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) elfogadta, ezzel egyidejűleg megalkotta a 
12/2022.(XII.6.) önkormányzati rendeletet a közvilágítás működési rendjéről. 
Rendelet és tervezet szó szerint megegyezik. 
Rendelet egy példánya a jegyzőkönyvhöz csatolva. 
 
4. 2023. évi belső ellenőrzési terv elfogadása 

Előadó: Majer Annamária jegyző 
Írásbeli elterjesztés csatolva 
 

A napirend keretében Majer Annamária jegyző kérte a testületet, hogy az előterjesztésnek 
megfelelően fogadja el a 2023. évi belső ellenőrzési tervet és a megállapodás tervezetet. 
 
A képviselő-testület ezután egyhangúlag (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) az alábbi 
határozatot hozza: 
 

85/2022.(XII.05.) képviselő-testületi határozat 
 

1. Berkenye Község Önkormányzata képviselő-testülete jóváhagyja az 
előterjesztés mellékleteként csatolt Nógrádi Közös Önkormányzati Hivatalra 
vonatkozó 2023. évi belső ellenőrzési tervet. 
2. Berkenye Község Önkormányzata a belső ellenőrzési feladatellátásra 
megállapodást köt Papp Árpád egyéni vállalkozóval, és a 2023. évi 
költségvetésében a feladatellátásra 105.000 Ft összeget tervez. 
 

Határidő: azonnal, ill. 2022. december 31. 
Felelős: jegyző 

 
 

5. Döntés az óvoda téli szünet ideje alatti leállásáról 
Előadó: German József polgármester 
 

A napirend keretében a polgármester elmondta, hogy intézményvezető tájékoztatása alapján a 
téli szünetre vonatkozóan sem az óvodában, sem a bölcsődében nem kértek ellátást, így a 
központi ajánlás alapján a leállás 2022. december 22-től 2023. január 6-ig tart.  
Kérte a testületet, hogy a leállásról szóló szükséges határozatot hozza meg.  
 
A képviselő-testület ezután egyhangúlag (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) az alábbi 
határozatot hozza: 
 

86/2022.(XII.05.) képviselő-testületi határozat 
 

Berkenye Község Önkormányzata képviselő-testülete döntött a Berkenyei 
Wunderland Óvoda és Bölcsőde 2022. december 22-2023. január 6. napja 
közötti zárva tartásáról, mivel az előzetes igényfelmérést követően sem az 
óvodában, sem a bölcsődében nem kértek ellátást erre az időszakra 
vonatkozóan. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről az intézményvezetőt 
értesítse. 
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A testület felkéri az intézményvezetőt, hogy a 2022. december 22-2023. 
január 6. napja közötti időszakban történő intézményi bezárásról az 
érintetteket értesítse. 
 

Határidő: értelemszerű 
Felelős: polgármester és intézményvezető 

 
6. 2023. évi munkaterv elfogadása 

Előadó: German József polgármester 
Írásbeli elterjesztés csatolva 
 

A napirend keretében ismertetésre került az előterjesztésnek megfelelően a 2023. évi 
munkaterv. 
 
Mivel kérdés, vélemény nem érkezett, a polgármester szavazásra bocsátotta a munkatervi 
javaslatot. 
A munkatervet a jelenlévő képviselők elfogadták és egyhangúlag (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 
tartózkodással) az alábbi határozatot hozzák: 
 
 

87/2022.(XII.05.) képviselő-testületi határozat 
 
Berkenye Község Önkormányzata képviselő-testülete a 2023. évi 
munkatervet az alábbiak szerint fogadja el. 

 
JANUÁR 9. (hétfő) 16.00 óra 

 
1. 2023. évi költségvetés előkészítése 
2. 2023.évi rendezvénynaptár elfogadása 
3. Pályázatokról tájékoztatás 
4. Vérszilvafesztivál előkészületeinek megbeszélése 
 
 

FEBRUÁR 6. (hétfő) 16.00 óra 
 
1. Az önkormányzat 2023. évi költségvetési rendeletének megtárgyalása, 

jóváhagyása 
2. Pályázatokról tájékoztatás 
3. HÉSZ-szel kapcsolatos ügyek 

 
 

 MÁRCIUS 6. (hétfő) 16.00 óra 
 

1. Tájékoztatás kérése a háziorvos, házi gyermekorvos és a védőnői szolgálat 
tevékenységéről 

2. Pályázatokról tájékoztatás 
 
 

ÁPRILIS 3. (hétfő) 16.00 óra 
 
1. Hóeltakarítási és fagymentesítési feladatok értékelése  
2. Pályázatokról tájékoztatás 
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MÁJUS 8. (hétfő) 16.00 óra 

 
1. Az Önkormányzat 2022. évi költségvétésének végrehajtásáról szóló 

zárszámadási rendelet megvitatása, elfogadása  
2. Beszámoló a gyermekek helyzetéről (2022. év) 
3. Helyi adórendeletek és a talajterhelési díjról szóló rendelet 

hatályosulásáról beszámoló 
4. Beszámoló a katasztrófavédelem és tűzoltóság munkájáról 

 
 

AUGUSZTUS 7. (hétfő) 16.00 óra 
 

1. Tájékoztatás az óvodai tanévkezdésről 
2. Beszámoló az önkormányzat I. féléves gazdálkodásáról 
3. BURSA HUNGARICA pályázathoz csatlakozás és feltételeinek megtárgyalása 
4. Döntés szociális tűzifa pályázat benyújtásáról 
5. Augusztus 20-i és búcsú program előkészítése 
6. Óvodáztatási és beiskolázási támogatásokról döntés 

 
 

SZEPTEMBER 4. (hétfő) 16.00 óra 
 

1. HÉSZ-szel kapcsolatos ügyek 
 

 
OKTÓBER 2. (hétfő) 16.00 óra 

 
1. Szociális célú tűzifa támogatásról rendelet elfogadása 
2. Beszámoló a civil szervezetek munkájáról 
3. Pályázatokról tájékoztatás 
4. Téli felkészülés, téli programok és rendezvények előkésztése 

 
 

NOVEMBER 6. (hétfő) 16.00 óra 
 

1. Közmeghallgatás 
2. 2023. évi költségvetés módosítása, 3/4 éves beszámoló 
3. Karácsonyi előkészületek 
4. Szociális célú tűzifa kiosztása 

 
 

DECEMBER 4. (hétfő) 16.00 óra 
 

1. 2024. évi élelmezési norma és térítési díj rendelet megtárgyalása és 
elfogadása 

2. 2024. évi munkaterv megtárgyalása 
3. 2024. év előzetes költségvetési tervének áttekintése 

 
A testület felkéri a polgármestert, hogy az üléseket a fentieknek megfelelően 
hívja össze. A testület felkéri a polgármestert és a jegyzőt, hogy a testület 
munkáját a munkatervben foglaltaknak megfelelően szervezzék és az 
előterjesztésekről gondoskodjanak. 
 
Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: polgármester és jegyző 
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7. Pályázatokkal kapcsolatos beszámoló 
Előadó: German József polgármester 
Írásbeli elterjesztés csatolva 
 

 A napirenddel kapcsolatban a polgármester tájékoztatta a testületet, hogy a Virágos 
Magyarország Környezetszépítő Versenyt más település nyerte, Berkenye oklevelet kapott, 
melyben elismerésüket fejezték ki a településre bevezető vérszilva fasor kialakításáért és 
fenntartásáért. 

 Sikeres LEADER pályázat alapján kiegészítő eszközökre további 4 millió forintból terv szerint 
többek között egy lapvibrátor, egy utánfutó magasítóval, egy sószóró, egy hótoló, egy önjáró 
fűnyíró, valamint damilos fűkaszák kerülnek beszerzésre. A pályázat utófinanszírozásos, a 
pénzt év végéig el kell költeni. 

 Top plusz pályázaton belterületi közutak fejlesztésére benyújtott Ifjúság és Málna-köz utca 
felújítása az első körben nem volt a támogatottak között. 

 A polgármester tájékoztatást adott a MÁV épület felújításáról. Elmondta, hogy 
osztályvezetővel való egyeztetés után elküldték az új terveket, mely szerint a jelenlegi épület 
lebontása után egy kisebb, klasszicista stílusban tervezett létesítményt építenének. 

A pályázati beszámoló részletes áttekintése után a polgármester elmondta, hogy Hugyecz Ádám 
pályázatíróval jó az együttműködés, a jövőben is számít a munkájára. 

Szó esett arról, hogy jövőre mire pályázzon az önkormányzat. A falugyűlésen felvetődött, hogy 
ha lesz lehetőség, a kultúrház energetikai felújítására adjon be az önkormányzat pályázatot. Az 
utak felújítása elsőbbséget élveznek. 
Felvetődött, hogy a tornaterem is rossz állapotban van. A polgármester elmondta, hogy a 
sportegyesület beadott egy kisebb pályázatot a felújításra. 
 

Molnár Gábor képviselő felhívta a figyelmet a Holvég járdája egy szakaszának rossz állapotára. 
Székely András Sándor alpolgármester felvetette, hogy mivel az önkormányzat telekkialakítást 
tervez, ha lehetőség lesz akkor közműfejlesztésre is pályázhatna. 

A polgármester elmondta, hogy jövő évben a nehéz körülmények miatt óvatosan fognak tervezni 
a beruházásokat illetően. 

A pályázatokkal kapcsolatos tájékoztatót a testület megköszönte és kérte a polgármestert, hogy 
folyamatosan adjon tájékoztatást. 
 

17 óra 32 perckor Nerpel Árpádné nemzetiségi képviselő távozott az ülésteremből. 

 
8. Tájékoztatás kóborló kutyákkal kapcsolatos intézkedések megtételéről 

Előadó: Majer Annamária jegyző 
 

A napirenddel kapcsolatban a polgármester elmondta, hogy sok probléma merült fel az elmúlt 
időszakban a kóborló kutyákkal kapcsolatban, jogos a panasz a lakosság részéről. Elmondta, hogy 
akiről konkrét információja volt, személyesen kereste fel és hívta fel a tulajdonos figyelmét a 
helyes kutyatartás szabályaira. 
 
Majer Annamária elmondta, hogy a Balassagyarmati Tisztifőállatorvos részletes nyilvántartást 
kért be a településen lévő ebekről, ezért aktualizálni kell a nyilvántartást.  
Minden állatot a tulajdonosnak kerítésen belül kell tartania, gondoskodnia kell arról, hogy az 
senkire ne legyen veszélyes. Jegyzői hatáskör a kóbor eb befogása, elhelyezése, ennek költségei 
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tulajdonost terhelik. Jegyzői hatáskör továbbá az is, ha az állat tartása nem megfelelő, ekkor a 
jegyzőnek – mint állatvédelmi hatóságnak – lehetősége van az ebet a tulajdonostól elvenni és 
más tulajdonost kijelölni. 
 
A jegyző elmondta, hogy jogszabály alapján ebrendészeti megállapodás is szükséges. A váci 
állatmenhely kapacitás hiányában nem vállalt még eseti megbízást sem. Egy budapesti teleppel 
vette fel a kapcsolatot, árajánlatot kért, amelyre válasz még nem érkezett. Tájékoztató kerül 
kiküldésre a lakosságnak az eljárás menetéről, a helytelen állattartás milyen következményekkel 
jár, valamint fel kell hívni a figyelmet, hogy mindenki jelentse be kutyáját az önkormányzatnál. 

 
Egyéb tájékoztatás 
 
German József polgármester elmondta, hogy az eddigi adventi ünnepségek jól sikerültek, 
hátravan az adventi koncert és a falukarácsonyi ünnepség. 
A hóeltakarítás kapcsán elmondta, hogy a gépek készenlétben vannak, az önkormányzat 
udvarában állnak. 
 
Majer Annamária jegyző: 
Veréb Mátyás címképzési kérelmet nyújtott be az önkormányzathoz Berkenye zártkerti 
részén lévő, 415 hrsz.-ú, saját tulajdonban lévő ingatlan vonatkozásában. Az ingatlanon 
lakóházat épített és szeretne oda bejelentkezni. A címképzés feltétele, hogy legyen a 
címnek neve, meg legyen határozva a közterület jellege és legyen számozása. A kérelmező 
a Veréb liget 1. elnevezést szeretné. 
 
German József polgármester elmondta, hogy emlékei szerint ezt a területet egykor „Szőlő 
földek”-nek hívták, ezért inkább azt javasolja, hogy legyen a cím „Szőlő dűlő 1”. 
 
A képviselő-testület ezután egyhangúlag (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) az 
alábbi határozatot hozza 
 

88/2022. (XII.5.) képviselő-testületi határozat 
 

Berkenye község önkormányzata képviselő-testülete Veréb Mátyás 
címképzési kérelmét az alábbiak szerint fogadja el: a Berkenye 
zártkert 415 hrsz.-ú ingatlan címét 2641 Berkenye, Szőlő dűlő 1. 
címmel engedélyezi. 
A területen mindennemű közműellátás biztosítása az 
ingatlantulajdonos feladata. 
Szintén a tulajdonos kötelessége a keletkezett hulladék szabályos 
elhelyezése, azzal a környezetet nem terhelheti. 
Az ingatlanhoz vezető út síkosságmentesítése, szükséges javítása 
(állami tulajdonú közút kivételével) szintén a tulajdonos kötelessége. 
A testület felkéri a jegyzőt, hogy a határozatot a kérelmezőnek küldje 
meg és annak végrehajtásáról gondoskodjon. 
Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: jegyző 

 
A képviselő-testület ezután zárt ülésen folytatta munkáját. 
 

                
    Kmft 

    German József                 Majer Annamária 
            polgármester                                                    jegyző 
 
  


